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MÄLARÖARNA LOKALAVDELNING 
 

Dokument: Protokoll  

Datum:    240212 

Plats: Teams 

Deltagare: Per Åhrén, Ing-Marie Lidell Edman, Lena Hübbert, Per Nordström, Camilla Lax Uebel och 

Agneta Magnusson på distans. 

Länk till e-signering: min ebox: login 

1 

 

Mötets öppnande.  

● Per Å öppnade mötet. 

2 Godkännande av dagordningen.  

 Dagordningen godkändes. 

3 Val av justerare.  

● Per Å valdes till justerare. 

4  

 

Godkännande av protokoll.  

● Föregående protokoll godkändes. 

5 Rapporter: 

● Valberedningens arbete – Agneta från valberedningen berättade att alla ordinarie är kvar i 

styrelsen. Vi har två nya kandidater, Kristina Berntson Ljung som sökte på vår annons och 

föreslås på två år och Kjell Dahlberg som vill sitta ett år, vilket ger sex ordinarie ledamöter. 

Det räcker med att tre är på plats för att vi ska vara beslutsmässiga.  

 

6 Ekonomi: 

● Budget 2024 – Lena H presenterade budgeten. 

7 Övriga frågor: 

●  Arbete inför årsmötet. Några VB/VP saknas ännu. Per Å frågar Göran om han kan vara 

ordförande. Revisorns arbete kan börja efter att protokoll lagts upp på hemsidan. 

●  Vår annons i Mitt i är förnyad för 2024, den blir lite mindre än tidigare. Vi funderar på om vi 

vill ha den kvar till 2025. Vi behöver göra en mediaplan och vår broschyr samt annan 

information på hemsidan behöver uppdateras. Vi ska bjuda in Carina Wedengren till ett 

styrelsemöte framöver. 

● Ing-Marie berättade kort om Riks planeringskonferens. 

● Ing-Marie och Lena funderar på hur vi kan förnya vår Teams-struktur. 

8 Årshjul för styrelsen: 

 

 

 A
SC

LU
, P

H
Å 

—
 P

ow
er

ed
 b

y 
Te

llu
sT

al
k



https://min.ebox.nu/v2.htm


MÄLARÖARNA LOKALAVDELNING 
 

9 Nästa styrelsemöte: 

● Vi har ett avstämningsmöte inför årsmötet den 26/2 på Teams, årsmöte den 6/3. Ing-Marie 

mailar om närmre planering. Per Å skickar påminnelse om anmälan till alla medlemmar 

senast 20/2. 

10 Mötets avslutande: 

● Per Å avslutade mötet. 
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